
Interpelacja: Dotyczy wykonywania inwestycji w sposób który naraża nasze miasto na śmieszność i 

bycie przedmiotem żartobliwych memów.  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Kolejny raz nasze miasto stało się przedmiotem żartów a nawet prześmiewczych memów. Stało się to 

tym razem dzięki inwestycji polegającej na zamontowani stacji do ładowania samochodów 

elektrycznych bezpośrednio w sąsiedztwie dwóch zdewastowanych śmietników.  

Czy wydziały realizujące tego typu inwestycje dokują wizji lokalnej przed wykonaniem inwestycji? 

Czy urzędnicy nie kierują się wyczuciem i zmysłem estetyki w takich sytuacjach? Z jakiego powodu 

nikt z osób odpowiedzialnych za tę inwestycję nie wpadł na pomysł ażeby poprawić estetkę miejsca 

w którym jest montowana nowoczesna stacja do nowoczesnych, elektrycznych samochodów? Czy tak 

dużym wysiłkiem jest przygotowanie i uprzątnięcie sąsiadującego otoczenia? 

Apeluję, ażeby wszystkie inwestycje miasta były wykonywane z większą uwagą na estetykę, tak ażeby 

nasze miasto nie było przedmiotem żartów. Poniżej post z profilu ,,Zaufaj mi, jestem Architektem’’, 

śledzonego przez kilkaset tysięcy internautów.  

 

 


